

ပထမအကြိမ်ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် အဋ္ဌမပုံမှန်အစည်းအဝေး ပထမနေ့(၃၀. ၁၂. ၂၀၁၃)
ရက်နေ့တွင် ကွန်ဟိန်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂) ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်
ဦးစိုင်းနု တင်သွင်းသည့် အဆိုဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်ချက်များ

ဥက္ကဋ္ဌ။ အစီအစဉ် (၁၃)ဖြစ်ပါတယ်။ ကွန်ဟိန်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ဦးစိုင်းနုက ဒုတိယအဆိုကို တင်သွင်းဖို့ဖြစ်ပါတယ်။

ဦးစိုင်းနု၊ ကွန်ဟိန်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)။ လေးစားအပ်ပါသော လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌကြီးနှင့် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များခင်ဗျား။ ကျွန်တော်ကတော့ ကွန်ဟိန်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၂)မှ ပြည်နယ်လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုင်းနုဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော့်အနေဖြင့် လွန်ခဲ့သော ဩဂုတ်လ ၃၁ရက်နေ့တုန်းက အဆိုပြုတင်ပြခဲ့တဲ့အဆိုကို ဒီကနေ့ပြုလုပ်တဲ့ အစည်းအဝေးမှာ တင်သွင်း သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ယနေ့အချိန်အခါသည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အား ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော်ကို ပြည်သူများ၏ဆန္ဒနှင့်အညီ ဖော်ဆောင်တည်ဆောက်နေသည့် အချိန် ဖြစ်ပါသည်။ ယင်းသို့ဖော်ဆောင်ရာတွင် ပြည်သူများ၏ (၉၂)ရာခိုင်နှုန်းကျော် ဆန္ဒမဲဖြင့် အတည်ပြု ပေးခဲ့သော ၂၀၀၈ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေနှင့် အညီဆောင်ရွက်နေကြခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

ဒီမိုကရေစီ နိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရေးအတွက် ပင်မအုတ်မြစ်ဖြစ်သော ၂၀၀၈ ခုနှစ် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေသည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် တစ်ဝှမ်းလုံးရှိ အသိပညာရှင်၊ အတတ်ပညာရှင်များ၊ တောင်သူလယ်သမားများ၊ အလုပ်သမားများ၊ တပ်မတော်သားများ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများစသည့် အလွှာပေါင်းစုံမှ ကိုယ်စားလှယ်များက အမျိုးသားညီလာခံ အဖြစ် ၁၉၉၃ ခုနှစ်မှ ၂၀၀၇ ခုနှစ်ထိ အချိန်ကာလ ကြာရှည်စွာဖြင့် ညှိနှိုင်းပြုစုခဲ့ရသည့် ဥပဒေကြီး ဖြစ်ပါသည်။

ယင်းဥပဒေကြီးအား အခြေပြု၍ လွှတ်တော်များ၊ အစိုးရအဖွဲ့များ၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ပေါ်ပေါက် လာခဲ့ကြသည် ဖြစ်ပါသည်။ ယင်းကဲ့သို့ ဖြစ်ပေါ်လာခဲ့ကြသည့်အတွက် အမျိုးသားညီလာခံ ကိုယ်စားလှယ်ကြီးများသည် ကာလကြာရှည်စွာ စိတ်စေတနာ ကောင်းစွာဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပါသည်။ ယင်းသို့ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြရာတွင် အချို့သော ကိုယ်စားလှယ်များသည် အခက်အခဲအမျိုးမျိုးကြားမှ လုပ်ငန်းစဉ်ကြီး တစ်ခုလုံးပြီးဆုံးအောင် အမျိုးသားရေးစိတ်ဓါတ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပါသည်။

အမျိုးသားညီလာခံကိုယ်စားလှယ်များအား အကြောင်းပြု၍ ထွက်ပေါ်လာသော ၂၀၀၈ ခုနှစ် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေဖြင့် နိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ကြပြီဖြစ်သော်လည်း အထမြောက် အောင်မြင်အောင် အခက်အခဲအမျိုးမျိုးကြားမှ ပေးဆပ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြရသော အမျိုးသားညီလာခံ ကိုယ်စားလှယ်များသည် အမေ့ခံဘဝသို့ ရောက်ရှိနေကြရပါသည်။ အမျိုးသားညီလာခံ ကိုယ်စားလှယ် အချို့သည် အဆင်ပြေမှု မရှိကြပါ။ အချို့သည် ချို့တဲ့စွာဖြင့် အသက်မွေးမှု ပြုလုပ်လျက်ရှိကြပါသည်။

အချို့သည် ချို့တဲ့စွာဖြင့်ပင် ဘဝကိုအဆုံးသတ်သွားကြရသူ များလည်း ရှိပါသည်။ အမှန်မှာ ၎င်းတို့သည် ဒီမိုကရေစီ နိုင်ငံတော်သစ်၏ ကျေးဇူးရှင်များပင် ဖြစ်ကြပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကျေးဇူးရှင် အမျိုးသားညီလာခံ ကိုယ်စားလှယ်များအား အသိမှတ်ပြု မှတ်တမ်းတင်ထားရန် မဟုတ်ဘဲ ပြည်နယ်အစိုးရ အနေဖြင့် သင့်တင့်မျှတသော ထောက်ပံ့မှုများ၊ အခွင့်အလမ်းများ၊ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြင့် ကျေးဇူးရှင် များအား အမေ့ခံဘဝမှဆွဲထုတ် ကယ်တင်စီမံဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရေး လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးမှတစ်ဆင့် ပြည်နယ်အစိုးရအား တိုက်တွန်းပေးပါရန် လေးစားစွာဖြင့် အဆိုပြုတင်ပြအပ်ပါသည်။

ဥက္ကဋ္ဌ။ အဆိုကို ထောက်ခံမည့်ကိုယ်စားလှယ် ရှိပါက ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပါ။

ဦးမြတ်စိုး၊ ကလောမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)။ ရှမ်းပြည်နယ် လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးခင်ဗျား။ ဦးစိုင်းနု၊ ကွန်ဟိန်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)၏ ကျေးဇူးရှင် အမျိုးသားညီလာခံကိုယ်စားလှယ်များအား အသိမှတ်ပြု မှတ်တမ်းတင်ရန် မဟုတ်ဘဲ ပြည်နယ်အစိုးရအနေဖြင့် သင့်တင့်မျှတသော ချီးမြှင့်ထောက်ပံ့မှုများ၊ အခွင့်အလမ်းများ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြင့် ကျေးဇူးရှင်များအား အမေခံဘဝမှ ဆွဲထုတ်ကယ်တင်စီမံ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရေး လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌကြီးမှ တစ်ဆင့် ပြည်နယ်အစိုးရအား တိုက်တွန်းပေးပါရန် အဆိုအား ကျွန်တော် ကလောမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)မှ ဦးမြတ်စိုးမှ ထောက်ခံပါကြောင်း တင်ပြပါတယ်။

အဆိုကို ပြည်နယ်လွှတ်တော်က လက်ခံဆွေးနွေးရန် မသင့်ကြောင်း ဆုံးဖြတ်ပါက ယင်းအဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် မသင့်ကြောင်း ဥက္ကဋ္ဌက ကြေညာခြင်း။ (သို့မဟုတ်)

အဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန်ဆုံးဖြတ်ပါက ဆွေးနွေးလိုသည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ရှိလျှင် အမည်စာရင်းတင်သွင်းနိုင်ကြောင်း ဥက္ကဋ္ဌက ကြေညာခြင်း။

ဥက္ကဋ္ဌ။ ဦးစိုင်းနုတင်သွင်းသောအဆိုကို လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် (၁)ဦးက ထောက်ခံသွား ပါတယ်။ အဆိုမှာ ကျေးဇူးရှင် အမျိုးသားညီလာခံ ကိုယ်စားလှယ်များအား အသိမှတ်ပြုမှတ်တမ်းတင်ထားရန် မဟုတ်ဘဲ ပြည်နယ်အစိုးရ အနေဖြင့် သင့်တင့်မျှတသော ချီးမြှင့်ထောက်ပံ့မှုများ၊ အခွင့်အလမ်းများ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြင့် ကျေးဇူးရှင်များအား အမေခံဘဝမှ ဆွဲထုတ်ကယ်တင် စီမံဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရေး လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌကြီးမှတစ်ဆင့် ပြည်နယ်အစိုးရအား တိုက်တွန်းပေးပါရန်အဆို ဖြစ်ပါတယ်။

အဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် သင့်/မသင့် လွှတ်တော်ရဲ့ ဆန္ဒကိုရယူပါမယ်။ ၎င်းအဆိုကို လက်ခံ ဆွေးနွေးရန် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက သဘောတူပါသလားခင်ဗျား။ [သုံးကြိမ်တိုင်တိုင် မေးမြန်း ပါသည်။ လွှတ်တော်ကအတည်ပြုပါသည်။]

အဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် သဘောမတူတဲ့ ကိုယ်စားလှယ်ရှိပါသလား။ အဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် သဘောမတူတဲ့ ကိုယ်စားလှယ် မရှိတဲ့အတွက် ဦးစိုင်းနုရဲ့အဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် လွှတ်တော်က သဘောတူကြောင်း ကြေညာ ပါတယ်။ အဆိုကို ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ ၃၁ ရက်နေ့ အင်္ဂါနေ့မှာ ဆွေးနွေးပါမယ်။ ဆွေးနွေးမည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ အနေဖြင့် အစည်းအဝေးရပ်နားတဲ့အခါ ဒီကနေ့ညနေပိုင်းမှာ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ရုံး ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးထံ အမည်စာရင်း ပေးသွင်းဖို့ ဖြစ်ပါတယ်။

ပထမအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် အဋ္ဌမပုံမှန်အစည်းအဝေး ဒုတိယနေ့ (၃၁. ၁၂. ၂၀၁၃) ရက်နေ့ တွင် အဆိုကို ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက ဆွေးနွေးခြင်း

ဥက္ကဋ္ဌ။ အစီအစဉ် (၁၅)ဖြစ်ပါတယ်။ ပြည်နယ်လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များခင်ဗျား။ ဦးစိုင်းနု၊ ကွန်ဟိန်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)၏ “ ကျေးဇူးရှင် အမျိုးသားညီလာခံ ကိုယ်စားလှယ်များအား အသိအမှတ်ပြုမှတ်တမ်းတင်ထားရုံ မဟုတ်ဘဲ ပြည်နယ်အစိုးရအနေဖြင့် သင့်တင့်မျှတသော ချီးမြှင့် ထောက်ပံ့မှုများ၊ အခွင့်အလမ်းများ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြင့် ကျေးဇူးရှင်များအား အမေခံဘဝမှ ဆွဲထုတ်ကယ်တင်စီမံဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရေး လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးမှတစ်ဆင့် ပြည်နယ်အစိုးရ အားတိုက်တွန်းပေးပါရန်” အဆိုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးရန် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် အမည်စာရင်း

ပေးသွင်းလာခြင်း မရှိပါ။

အဆိုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရ အဖွဲ့ဝင်မှ ဆွေးနွေးရှင်းလင်းခြင်းနှင့် လွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ်ရယူခြင်း။

ဥက္ကဋ္ဌ။ အဆိုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီးမှ ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပေးဖို့ ဖိတ်ခေါ် ပါတယ်။

ဦးအောင်ကျော်ညွန့်၊ စီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဝန်ကြီး။ လေးစားအပ်ပါသော လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌကြီးနှင့်တကွ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ မင်္ဂလာပါလို့ ဦးစွာနှုတ်ခွန်းဆက်သအပ်ပါတယ်။ ကွန်ဟိန်း မြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ဦးစိုင်းနု၏ အဆိုကို ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ကိုယ်စား စီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေး ဝန်ကြီးမှ ဆက်လက်ရှင်းလင်း ဖြေကြားသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

၂၀၀၈ ခုနှစ် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေအရ ပြည်ထောင်စု သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်သည် လွှတ်တော် အရပ်ရပ်နှင့် ဥပဒေပြုရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေး၊ တရားစီရင်ရေးမဏ္ဍိုင်(၃)ရပ်ဖြင့် ဒီမိုကရေစီ လမ်းကြောင်းပေါ်သို့ စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော နိုင်ငံတော်ကြီးရောက်ရှိအောင် အစိုးရ၊ လွှတ်တော်၊ ပြည်သူများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါတယ်။

ယနေ့အချိန်အခါသို့ရောက်ရှိအောင် ၂၀၀၈ ခုနှစ် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (မူကြမ်း)ကို ရေးဆွဲခဲ့ကြ သည့် အမျိုးသားညီလာခံကိုယ်စားလှယ်များကိုလည်း အခက်အခဲအမျိုးမျိုးကြားမှ အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်ကို သိရှိနားလည်ပါကြောင်း၊ တစ်နိုင်ငံလုံးအတိုင်းအတာဖြင့်လည်း ပြည်သူများမှ (၉၂ ဒဿမ ၄၈) ရာခိုင်နှုန်းဖြင့် ထောက်ခံအတည်ပြု ခဲ့ပြီးလည်း ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ အနေဖြင့်လည်း အမျိုးသားညီလာခံကိုယ်စားလှယ်များ၏ ကျေးဇူးကိုလည်း မှတ်တမ်းတင်ပါတယ်။

ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအနေဖြင့် ပြည်သူကို ဗဟိုပြု၍ အောက်ခြေအုပ်ချုပ်ရေးကဏ္ဍများတွင် ကော်မတီ အသီးသီး ဖွဲ့စည်း၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ယင်းတို့၏ နယ်မြေဒေသအတွက် အမှန်တကယ် လိုအပ်သည့် စီးပွားရေး၊ လူမှုရေးလိုအပ်ချက်များကို လျာထားသတ်မှတ် ဆောင်ရွက်နေသည့်ကာလလည်း ဖြစ်ပါတယ်။ နိုင်ငံတော်အစိုးရမှ မူဝါဒချမှတ်ဆောင်ရွက်နေသော ဆင်းရဲမှု လျှော့ချရေးနှင့် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးလုပ်ငန်းများကို ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအနေဖြင့် ယခုအချိန်တွင် ဦးစားပေးဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါတယ်။ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့အနေဖြင့် လျှပ်စစ်မီးလင်းရေး၊ သောက်သုံးရေရရှိရေး၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းရရှိရေး၊ မြို့ပြကျေးရွာ အခြေခံအဆောက်အအုံဆောက်လုပ်ရေးနှင့် အလုပ်အကိုင် တိုးပွားရေး၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်း၊ ငွေရေးကြေးရေးလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် အသေးစားချေးငွေ လုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးရေး၊ ကုန်သွယ်မှုနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု တိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ရေးတို့ကို ဦးစားပေးလုပ်ငန်းအဖြစ် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါတယ်။

ထိုသို့ လုပ်ငန်းများအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရာတွင် ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရ အရ/အသုံး ဘတ်ဂျက်ရေးဆွဲ၍ ဘဏ္ဍာရေးစည်းမျဉ်းနှင့်အညီ နှစ်အလိုက်ရေးဆွဲ၍ ငွေကြေးများကို စိစစ်သုံးစွဲလျက် ရှိပါတယ်။ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၏ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ခု ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၏ ဖြည့်စွက်ရန်ပုံငွေနှင့် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ် မူလခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းတို့ကို (၄-၁၁-၂၀၁၃) ရက်နေ့တွင်ပြုလုပ်ခဲ့သော ရှမ်းပြည်နယ် လွှတ်တော် အစည်းအဝေးတွင် အတည်ပြုခဲ့ပြီးလည်း ဖြစ်ပါတယ်။ ကွန်ဟိန်းမြို့နယ်၊ မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ဦးစိုင်းနုတင်သွင်းသည့် အမျိုးသားညီလာခံ ကိုယ်စားလှယ်များအား ထောက်ပံ့ရေးကိစ္စ ပတ်သက်၍

ပြည်ထောင်စုအဆင့်မှ ချမှတ်သည့် မူဝါဒနှင့်အညီသာ ဆောင်ရွက်သင့်ပါကြောင်း ရှင်းလင်းဖြေကြားအပ်ပါတယ်။ အဆိုကိုလည်း မေးခွန်းအဖြစ်ပြောင်းလဲနိုင်ပါရန် တင်ပြအပ်ပါတယ်။ ကျေးဇူးတင်ပါတယ်ခင်ဗျား။

ဥက္ကဋ္ဌ။ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဆိုင်ရာ နည်းဥပဒေပုဒ်မ ၁၁၉၊ ပုဒ်မခွဲ (ဆ)အရ အဆိုတင်သွင်းတဲ့ ကိုယ်စားလှယ်က နောက်တစ်ကြိမ်ဆွေးနွေးခွင့် ရှိပါတယ်။

ဦးစိုင်းနု၊ ကွန်တိန်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)။ လေးစားအပ်ပါသော လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးနဲ့ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ခင်ဗျား။ ပြည်သူများရဲ့ ဆန္ဒနဲ့အညီ ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော ဒီမိုကရေစီ နိုင်ငံတည်ဆောက်ရေးအတွက် အခြေခံအဖြစ် ၂၀၀၈ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေကို အမှီပြုပြီး လက်ရှိ အဆင့်ဆင့်သော လွှတ်တော်များ၊ အစိုးရအဖွဲ့များ၊ အဖွဲ့အစည်းများ၊ ကော်မတီများဖြင့် သက်ဝင်ဆောင်ရွက် လျက် ရှိနေတာ အားလုံးအသိပဲဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းဟာ ၁၉၉၃ မှ ၂၀၀၇ အထိ ပြုလုပ် ကျင်းပခဲ့တဲ့ အမျိုးသားညီလာခံမှ မြစ်ဖျားခံလာခြင်းပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ဤကိစ္စနှင့် ပတ်သက်ပြီး ရှမ်းပြည်နယ် လွှတ်တော်မှ သတိတရ အသိအမှတ်ပြုဖော်ထုတ်သလို အခြားသော တိုင်းဒေသကြီး / ပြည်နယ်များမှလည်း ဖော်ထုတ်ဆောင်ရွက်လာ လိမ့်မယ်လို့ ယုံကြည်ပါတယ်။ ယင်းသို့ ဆောင်ရွက်လာပါက မိမိတို့ ရှမ်းပြည်နယ် လွှတ်တော်မှလည်း အချိန်နှင့်တပြေးညီ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးသွားနိုင်ဖို့အတွက် ကျွန်တော့်အဆိုအား မှတ်တမ်းတင်ထားပေးနိုင်ပါရန် လေးစားစွာဖြင့် တင်ပြအပ်ပါတယ်ခင်ဗျား။

ဥက္ကဋ္ဌ။ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ခင်ဗျား။ ဦးစိုင်းနု၊ ကွန်တိန်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)၏ “ ကျေးဇူးရှင် အမျိုးသားညီလာခံ ကိုယ်စားလှယ်များအား အသိအမှတ်ပြု မှတ်တမ်းတင်ထားရုံ မဟုတ်ပဲ ပြည်နယ်အစိုးရအနေဖြင့် သင့်တင့်မျှတသော ချီးမြှင့်ထောက်ပံ့မှုများ၊ အခွင့် အလမ်းများ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြင့် ကျေးဇူးရှင်များအား အမေ့ခံဘဝမှ ဆွဲထုတ်ကယ်တင် စီမံဆောင်ရွက် ပေးနိုင်ရေး လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးမှတစ်ဆင့် ပြည်နယ်အစိုးရအား တိုက်တွန်းပေးပါရန်” အဆိုနှင့် စပ်လျဉ်းပြီး လွှတ်တော်ရဲ့ ဆန္ဒရယူမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ အဆိုကို မှတ်တမ်းတင်ရန် လွှတ်တော်မှ (သဘောတူပါသလားခင်ဗျား)။ (၃) ကြိမ်တိုင်တိုင် မေးပါသည်။ လွှတ်တော်က သဘောတူပါသည်။

လွှတ်တော်မှ သဘောတူပါသဖြင့် ဤအဆိုကို မှတ်တမ်းတင်ကြောင်း ကြေညာပါတယ်။